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Vragen ingevolge artikel 44 reglement van orde aan het College van Gedeputeerde Staten 
door het Statenlid Gabriëlle van Dinteren van de fractie GroenLinks 

Onderwerp: Natuurbescherming Westerschelde

Toelichting
De CdK mevrouw Peijs heeft volgens het Omroep Zeeland journaal van vandaag betoogd, dat de 
Westerschelde te veel last heeft van de strenge Vogel- en HabitatRichtlijn (VHR); er moet meer 
ruimte komen voor de scheepvaart. Zoals bekend is maakt de Westerschelde onderdeel uit van de 
Ecologische Hoofdstructuur (EHS) en valt onder de VHR. Vanuit ecologisch oogpunt is het 
Schelde-estuarium uniek: één van de laatste en meest natuurlijke van Europa.1 Dat is een 
bijzondere positie die aangeeft dat iedere ingreep met de grootst mogelijke zorgvuldigheid moet 
gebeuren. Door de diverse ingrepen zijn natuurwaarden verdwenen c.q. afgenomen. Prof. Dr. P. 
Meire gaf als reactie op een WCT-rapport de volgende reactie: “Ik kom tot de conclusie dat ook 
deze passende beoordeling weer aangeeft dat elke menselijke ingreep in het Schelde-estuarium 
leidt tot negatieve effecten. Hoe klein ook, het toont aan dat het systeem gevoelig is en dat er 
momenteel geen sprake is van een robuust estuarium systeem. In de tussentijd zou het mijn 
voorkeur zijn dat wordt afgezien van menselijke ingrepen die negatieve effecten hebben (…).”2

Vragen
1. Is in de berichtgeving van Omroep Zeeland de uitlating van mevrouw Peijs juist verwoord;
2. Zo ja, is dat ook de mening van het college;
3. Kunt u aangeven wat er exact met de uitspraak is bedoeld;
4. Hoe beoordeelt u de uitspraak in relatie tot de opdracht van de commissie Nijpels; 
5. Welke betekenis moet, in relatie tot de uitspraken van de CdK, worden toegekend aan de 

natuurontwikkelingsopgave van 600 ha;
6. Deelt u de bezorgdheid van prof. Meire;
7. Hoe beoordeelt u vanuit die optiek de opvatting van de Europese Commissie over de 

interpretatie van artikel 6 VHR: ‘Het verlies van 100 m² habitat kan significant zijn in het 
geval van een kleine standplaats van zeldzame orchideeën maar onbeduidend in het geval 
van een uitgestrekt steppegebied’3;

8. Hoe plaatst u de uitspraken in relatie tot het verdrag tussen Nederland en Vlaanderen 
inzake de derde verruiming van de Westerschelde, waardoor meer en grotere schepen de 
haven van Antwerpen kunnen bereiken;

9. Kunt u deze vragen beantwoorden in de e.v. statenvergadering.

1  http://www.scheldenet.nl/nl/natuur2/
2  Advies over voortgang van de  WCT, juni 2006, FTT Procesontwikkeling BV
3  Europese Commissie, Managing Natura 2000 sites, the provisions of Article 6 of the Habitats Directive 92/43/EEC, Publications of the EC 

Luxembourg, 2000
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